



中國香港汽車會

HONG KONG, CHINA AUTOMOBILE ASSOCIATION

Est. 1918



Voting for 2024/2025 General Committee Member Election 2024/2025 年度常務委員會委員選舉

There are 13 candidates to compete for 7 vacancies in the 2024/2025 General Committee by way of voting. Every valid member with voting right shall have one vote. Members can contact HKAA to collect ballot form or authorize proxy to collect (please contact HKAA for the authorization form). The voting deadline is 5 PM on Tuesday, 3rd September 2024. Kindly seal your completed ballot form and allow time for mailing, late submissions will not be accepted. You can submit your ballot form by dropping it into the designated ballot box at Wong Chuk Hang / Wan Chai office or by sending it via Freepost to Wong Chuk Hang headquarters.

本屆常務委員會選舉共有 13 名合資格會員參選競逐常務委員會 7 個空缺，合資格有投票權的會員每人可投一張選票。會員可聯絡本會索取選票或授權他人代領 (請聯絡本會索取代領授權書)。投票截止日期為 2024 年 9 月 3 日(星期二) 下午 5 時。請投票人將選票封口並預留郵寄時間，逾時作廢。請將選票投放到黃竹坑 / 灣仔辦事處的投票箱或以回郵形式寄到黃竹坑辦事處。

List of candidates 候選人名單如下:

Ref.編號	Candidate 候選人姓名
1	Mr. CHOW Yung Eddie Jackson 周裕先生
2	Mr. CHUI Ka Kam 徐家淦先生
3	Mr. LAI Chun Kit Brian 黎俊傑先生
4	Mr. LAU Chi Yung Kenneth 劉志勇先生
5	Mr. LIU Kai Shun 廖啟舜先生
6	Mr. LIU Keung 廖強先生
7	Mr. MA Ching Yeung Philip 馬清揚先生
8	Mr. MAK Hing Tak 麥慶德先生
9	Mr. NG Sing Yip Kenneth 伍成業先生
10	Mr. WONG Yiu Ming 黃耀明先生
11	Mr. YEE Wai Kah Frank 余偉家先生
12	Mr. YEUNG Cheuk Hing Jacky 楊焯興先生
13	Mr. YU Siu Fung Frank 余嘯峰先生

Introduction to Candidates:
候選人簡介:



For any enquiry, please contact our membership department. 如有查詢，可於辦公時間內致電 3583-3615 會員部。

Hong Kong, China Automobile Association 中國香港汽車會
20th August 2024 二零二四年八月二十日

2501, 25/F, Tower A, Southmark, 11 Yip Hing Street, Wong Chuk Hang, Hong Kong

Tel: (852) 3583 3638 Fax: (852) 3583 4120 Email: general@hkaa.com.hk Website: www.hkaa.com.hk